
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 13. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 308
Er et bodssystem efter ministerens opfattelse nødvendigt, når støtte til lagring først udbe-
tales, når der kan dokumenteres lagring, og det derfor må antages, at fangstoperatøren 
og dennes leverandører vil have et betydeligt incitament til at sikre en sådan lagring 
hurtigst muligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katarina Ammitzbøll (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katarina.Ammitzboll@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand

1/1

Offentligt
KEF Alm.del - Spørgsmål 308

Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 2021-22


